
RIB Reduceren kosten inzamelen afval  
 

1. Kan het college de ‘Ketenovereenkomst Verpakkingen 2020-2029’ nader toelichten evenals 
het wegvallen van de ‘verantwoordelijkheid voor de post-collection’? 

2. Meerder gemeenten geven aan te stoppen met PMD-scheiding, omdat de nascheiding van 
restafval sterk verbeterd is. Heeft het college dit overwogen?  

3. Heeft het nieuwe afhaalsysteem (waarbij restafval ontmoedigd wordt) geleid tot vervuilde 
GFT en PMD stromen?  

4. Klopt het dat het voornemen om bestaande PMD-containers te verwijderen ten gunste van 
de PMD-perscontainers  de gemiddelde afstand tot een perscontainer zal verhogen? In 
hoeverre zullen inwoners hiervan gebruik maken?  

5. In hoeverre is het mogelijk om de ophaalfrequentie van GFT-afval flexibel te maken? Bijv. 
Tijdens hittegolven wel wekelijks, daarbuiten tweewekelijks?  

6. Klopt het dat alle genoemde opties gaan uit van een vermindering van de dienstverlening 
aan de inwoner van Oudewater? Is ook overwogen om de dienstverlening gelijk te houden 
en de inkomsten te verhogen? Hoe zou een dergelijke lastenverzwaring eruit zien?  

7. Klopt het dat, zelfs als alle mogelijke besparingen worden doorgevoerd, er nog een tekort 
van ong. €35.000 resteert?  


